

**ACF declaration of
MEM α Medium, With nucleosides**

To Whom It May Concern:

Item No.: L570KK,L570KJ

Product Name: MEM α Medium, With nucleosides

Application: For scientific research and manufacture, prohibited for clinical use.

We Shanghai BasalMedia Technologies Co., LTD. hereby declare that the above products conforms to the following points.

- 1, During the production process we do not use any cells or raw materials derived from animals and human bodies.
2. No material derived from or exposed to animals affected by quarantined for transmissible spongiform encephalopathy / bovine spongiform encephalopathy (TSE/BSE).
- 3, The environment and equipment of production are strictly separated from the bring in of any animal derived components, and the packaging materials in contact with the final product do not contain any components derived from animals or human.

For above reasons, we hereby declare that this product contains no ingredients of animal origin and there is no risk of TSE/BSE contamination

Shanghai Basalmedia Technologies Co., Ltd.

Date: 2026-07-31

关于 MEM α ; 培养基 含酚红、L-谷氨酰胺、核苷和脱氧核苷的无动物源声明

敬启者:

货 号: L570KK,L570KJ

品 名: MEM α ; 培养基 含酚红、L-谷氨酰胺、核苷和脱氧核苷

用 途: 本产品供科学研究和生产使用, 用于组织和细胞的体外培养。严禁用于临床。

上海源培生物科技股份有限公司在此声明, 上述产品符合以下几点:

- 1、生产过程中没有使用任何来源于动物和人体的细胞和原材料。
- 2、无来自或接触到受影响的或接受隔离的传播动物海绵状脑病/牛海绵状脑病 (TSE/BSE) 的动物材料。
- 3、生产环境和生产设备都严格隔绝任何动物来源物质的引入, 与最终产品接触的包装材料不含任何动物或人体成分。

基于此, 我们特此声明, 本产品不含动物源成分, 无TSE/BSE污染的风险。

上海源培生物科技股份有限公司

日期: 2026-07-31